
Verslag dialoog Geitenbedrijf van Rooij en Buurtgenoten. 

 

De dialoog hebben we op 7 juli 2016  op ons bedrijf, margrietweg 19 5151RH Drunen, gehouden. 

We hebben onze buurtgenoten in een straal van ongeveer een kilometer uitgenodigd, zie de 

uitnodiging en bijgevoegde adressen lijst . Zie ook bijgevoegde presentielijst. 

 

Wij, als geitenbedrijf van Rooij, hebben iedereen van harte welkom geheten en uitgelegd wat het 

doel van deze avond is. Het doel is dat voor iedereen duidelijk is wat onze plannen zijn  om ons 

bedrijf te ontwikkelen en wat daar de consequenties van zijn.  

Concreet zijn deze plannen, dat we meer melkgeiten willen gaan houden, maar dat de ammoniak 

uitstoot gelijk blijft. Daarvoor moeten de bestaande stallen uitgebreid worden en gaan we met een 

luchtwasser werken zodat de ammoniak uitstoot niet hoger gaat worden .Tevens is er een aanvraag 

weg voor een kleine bouwblokvergroting.  

Wij kiezen voor een luchtwasser stalsysteem wat nog nieuw is in de geitenhouderij, vandaar dat we 

bij de overheid een proefstalstatus aanvraag hebben gedaan en deze toegekend hebben gekregen.  

Er kwamen vragen; 

- Hoe een luchtwasser werkt en hoe het gecontroleerd gaat worden dat de 

amoniakuitstoot niet overschreden gaat worden. 

- Hoe gaat het met het dierwelzijn? 

- Hoe staat het met de gezondheid, Q-koorts, belasting voor de mens? 

- Hoe gaan de aangepaste stallen eruit zien? 

 

Rob en Gijs hebben, zoals zij begrepen hebben, de vragen naar tevredenheid kunnen beantwoorden. 

Hierna is er een rondleiding op het bedrijf geweest, hebben ze de nieuwe bouwtekeningen kunnen 

inzien, zodat het zichtbaar werd wat de plannen inhouden. 

Verslag opgemaakt 8 juli 2016 door Noor van Rooij 

  



Hieronder een aanvulling op de antwoorden die we gegeven hebben tijdens de dialoog met de buurt 

bewoners.  

 1  Werking luchtwasser en de controle daarop. 

De nok van de stal is in de huidige stal open, in de nieuwe stal wordt de nok dicht gemaakt zodat de 
lucht in de stal door middel van kleine ventilatoren naar achter wordt geblazen waar de inlaat voor 
de luchtwasser zit. 
Door de luchtwasser stroomt aangezuurd water ( ook wel waswater genoemd) dit bindt de 
ammoniak uit de stallucht die door luchtwasser heen gaat. Na het wassen van de lucht komt er 
nagenoeg ammoniak vrije lucht uit de wasser. Tijdens het wassen wordt er door een 
waterdruppelsysteem voor gezorgd dat de ammoniak niet vervliegt. 
Alle luchtwassers in Nederland zijn voorzien van elektronische monitoring zodat ten alle tijden 
gecontroleerd kan worden of de luchtwasser voldoende draait volgens de normen. 
 
2  Dierenwelzijn. 
 
Wij kiezen ondanks dat we met een luchtwasser gaan werken voor een open stal systeem zodat de 
geiten op een zo natuurlijk mogelijk manier gehouden kunnen worden. 
Geiten zijn  behoorlijk seizoens gevoelig, door de stal open te houden krijgen ze dit nog steeds op 
een natuurlijke manier mee. 
In de nieuwe stal worden de geiten nog steeds volledig op stro gehuisvest. De ruimte per geit zal in 
de nieuwe situatie toenemen van 1,33 vierkante meter per dier naar 1,66 vierkante meter per dier. 
 
3 Hoe staat het met de gezondheid, Q-koorts belasting voor de mens. 
 
In 2010 is ons bedrijf geruimd vanwege de q-koorts besmetting, na een jaar zijn de laatst 
overgebleven geiten ook weg gegaan. 
Heel het bedrijf is toen schoon gemaakt en ontsmet. We hebben nieuwe lammeren aangekocht van 
twee bedrijven waar nooit q koorts is aangetoond, deze twee bedrijven zijn ook CL en CAE vrij. 
Alle lammeren worden in hun eerste levensjaar twee keer geënt om ze te beschermen tegen een 
nieuwe uitbraak van q-koorts, jaarlijks moet deze enting voor 1 augustus herhaald zijn. 
Uit de melktank wordt tijdens de lammer periode iedere twee weken een melkmonster genomen en 
onderzocht of er een q koorts bacterie inzit. Buiten het lammer seizoen om gebeurd dit elke vier 
weken.  
In de bijlage een formulier met daarop de uitslagen, hierop is te zien dat er geen bacterie is 

aangetoond. 

De uitbreiding van de geitenstapel gaan we doen met eigen opfok, zo weten we zeker dat we verder 
fokken met een ziekte vrije veestapel. 
Hierdoor zijn wij van menig dat de uitbreiding van ons bedrijf geen extra risico’s met zich meebrengt.  
Door de strenge controle en de enting die we jaarlijks uitvoeren.  
  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 


